
塑钢门窗、PVC门窗设备V型锯

产品名称 塑钢门窗、PVC门窗设备V型锯

公司名称 济南市历城区嘉华机器厂

价格 面议

规格参数 类型:
品牌:嘉华
型号:LJVW--65

公司地址 济南市历城区华山镇东河崖头村工业区二号(胜
利路中段)

联系电话 86-053188775818/88273299/88028076 13791063299

产品详情

本机用于铝塑型材90°v型槽的切割加工。采用气压传动，具有操作简单，安装可靠，使用寿命长，生产
效率高等特点。

济南嘉华机器有限公司，地处历史文化名城——济南。是专业从事系列门窗设备的研法、生产、销售的
大型企业。公司主导产品有：塑钢门窗设备、铝门窗设备及中空玻璃加工设备。

公司凭借多年从事门窗设备行业生产与销售的深厚经验，在秉承“科技为先、务实创新”的企业理念下
，开发生产了一系列精品铝、塑门窗设备。吸收国内外产品之精华，使企业技术创新和生产经营不断提
高。并先后在国内各地设立办事处及服务网点，是以满足不同区域客户的需求。

多年来“嘉华”人坚持以市场为导向，以事实为依据，从客户实际需要出发，提供完美品质和高质量服
务的嘉华机器。

“嘉华人”愿同各界同仁携手合作，共创您事业的“嘉年华”。

jinan jiahua machine limited company, the cultural a city- jinan of a history.is the profession is engaged in the series
doors and windows equipments to grind the method, produce, sale of large business enterprise.the predominant
product of company have:the plastics steel door window equipments, the aluminum doors and windows equipments
and hollow glasses process the equipments.

company with borrow many years to be engaged in the doors and windows equipments profession to produce and the
deep experience for sell, while take orders the business enterprise principle of" science and technology for first,
practicality innovation", a series of exquisite article aluminum, doors and windows equipments of plastics of the
development gave birth to.absorb the essence of the domestic and  



international product, make the business enterprise technique creative and produce the management to raise
continuously.combine to establish the office and the service nets to order everywhere in the domestic successively, to
satisfy the customer's need of different district.

many in the last yearses" jihua " the person insists to take market as the direction, taking fact as the basis, setting out
from customer's effective demand, providing the machine of jihua of perfect quality and the high quantity service.

" chinese people of jihua" wish to cooperate with the public colleague, create" carnival" of your business together.

本产品的类型是专用锯床，品牌是嘉华，型号是LJVW--65，主电机功率是2*0.75（kw），重量是200（kg
），外形尺寸是1500*900*1600（mm），最大锯削直径是65（mm），切割缝宽度是200（mm），控制形
式是气动，布局形式是立式，安装形式是落地式，适用行业是装潢行业，适用范围是通用，作用对象是
其他，作用对象材质是塑料，产品类型是全新，是否库存是是，售后服务是整机保修一年
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